
مقدمة تعبير عن وصف المنزل بالانجليزي
Man has crossed thousands of years in search of shelter and a safe dwelling in which to live. For many years he lived in caves and trees. As the years and ages progressed, man was able to invent homes and dwellings. Humans settled in many places on the face of the earth and established villages and major urban cities. Therefore, the home is considered the place where a person finds his comfort, happiness, and reassurance. How beautiful it is for a person to have a beautiful, safe, and spacious home to live in. Then he will feel that he owns the whole world, but not all homes are the same, and yet you find every person who loves his home and longs for it at every moment and for all times. During the days of his life, even if he travels to the end of the world, his heart will remain attached to the house in which he was born and lives for the rest of his life.
ترجمة مقدمة تعبير عن وصف المنزل إلى اللغة العربية
لقد عبَرَ الإنسان آلاف السنوات بحثًا عن مأوى ومسكن آمن يعيش فيه، فقد كان لسنوات طويلة يعيش في الكهوف وعلى الأشجار، ومع تقدم السنوات والعصور تمكن الإنسان من ابتكار البيوت والمساكن، وقد استوطن البشر في كثير من الأماكن على وجه الأرض وأقاموا القرى والمدن الحضرية الكبرى، ولذلك يعتبر المنزل المكان الذي يجد فيه الإنسان راحته وسعادته وطمأنينته، وما أجمل أن يكون للإنسان منزلًا جميلًا وأمنًا وواسعًا يعيش فيه، عندئذ سوف يشعر أنه يملك الدنيا كلها، ولكن ليست كل المنازل متشابهة ومع ذلك تجد كل إنسان يعشق منزله ويحنُّ إليه في كل لحظة وطوال أيام حياته، وحتى لو سافر إلى آخر الدنيا سوف يظل قلبه معلقًا بمنزله الذي ولد وعاش فيه مدى الحياة.
تعبير عن وصف المنزل بالانجليزي مع الترجمه
Each house has its own features and characteristics that distinguish it from other houses, and even if the houses and their designs are similar to a large degree, the belongings and arrangement of the furniture in them will be different, and houses change with their inhabitants. Whenever the inhabitants of the house change, one will find that the house has changed, and I will describe Today is the house in which I lived for many years, and without a doubt, every person carries in his heart a great love for the house in which he lived during his childhood and growing up years. That house was an old, simple house in the middle of the town in which I lived, but it was extremely beautiful, sitting on a hill. Small rocky.
We used to go up to it via a cement staircase from the north side of the main street, then we had to turn right on the stairs to reach the house’s wide courtyard. It was a cement courtyard in front of the main door of the house, and pots of flowers and roses were distributed on its sides, giving it a wonderful atmosphere of sociability and familiarity, as if it were a small kindergarten. An exquisite or hanging garden. The entrance to the house was distinctive. Along the façade, which reached eight meters, there were two grilles three meters high and in the form of arches from the top on the right side, separated by approximately one meter, and on the left side was the entrance, as it was two columns of Black stones stacked on top of each other.
On top of the two columns is a large stone carried on them and open in half in a circular way, forming an upper window. On it are engravings of bunches of grapes and snakes coiled on each other. From the inside, the interior will be astonished by the cement floor of a dark emerald color that resembles green marble. In the middle of the hall is an arch of black stones to the right of the interior. It looks like one of the ancient Roman arches, as the height of the ceiling is about five and a half metres, and on the walls of the house are engraved storage rooms with crystal windows that reveal the antiques that time has hidden in them. As for the ceiling, it is a wooden ceiling in which columns are lined up perpendicular to the stone arch and carried on it, to form a wonderful painting.
ترجمة تعبير عن وصف المنزل إلى اللغة العربية
لكل منزل ميزات وصفات خاصة به تميزه عن غيره من المنازل، وحتى لو تشابهت المنازل وتصاميمها إلى درجة كبيرة، فإنَّ المقتنيات وترتيب الأثاث فيها سوف يكون مختلفًا، كما أنَّ البيوت تتغير بساكنيها، فكلما تغير سكان المنزل سوف يجد المرء أنَّ البيت قد تغير، وسوف أصف اليوم المنزل الذي عشت فيه لسنوات طويلة، ومن دون شك فإنَّ كل شخص يحمل في قلبه حبًّا كبيرًا للمنزل الذي عاش فيه سنوات طفولته ونشأته، لقد كان ذلك المنزل منزلًا قديمًا وبسيطًا في وسط البلدة التي كنت أقيم فيها ولكنه كان غاية في الجمال، يتربع على تلة صخرية صغيرة.
كنا نصعد إليه عبر درج إسمنتي من جهة الشمال حيث الشارع الرئيسي ثم نضطر للانعطاف يمينًا على الدرج للوصول إلى ساحة المنزل الواسعة، كانت ساحة إسمنتية أمام باب المنزل الرئيسي، وقد توزعت أصص الأزهار والورود على جوانبها مضفيةً عليها جوًّا رائعًا من الأنس والألفة، وكأنَّها روضة صغيرة بديعة أو حديقة معلقة، وقد كان مدخل المنزل مميزًا، فعلى امتداد الواجهة التي تصل إلى ثمانية أمتار كان هنالك شبكانان بارتفاع ثلاثة أمتار وعلى شكل أقواس من الأعلى من جهة اليمين يفصل بينهما قرابة متر واحد، وعلى جهة اليسار المدخل، إذ كان عبارة عن عمودين من الحجارة السوداء المصفوقة فوق بعضها.
وأعلى العمودين حجر كبير محمول عليهما ومفتوح من النصف بشكل دائري مشكلًا نافذة علوية، وعليه نقوش عناقيد عنب وأفعى ملتفة على بعضها، ومن الداخل سوف يدهش الداخل بالأرضية الإسمنتية ذات اللون الزمردي الغامق والذي يشبه الرخام الأخضر، وفي منتصف الصالة قوس من الحجارة السوداء على يمين الداخل، وكأنه أحد الأقواس الرومانية القديمة إذ أنَّ ارتفاع السقف نحو خمسة أمتارو نصف، وعلى جدران البيت خزن محفورة بنوافذ بلورية تظهر ما خبأه الزمن فيها من تحف، وأمَّا السقف فهو سقف خشبي تصطف فيه الأعمدة عمودية على القوس الحجري ومحمولة عليه، لتشكل لوحة بديعة.
خاتمة تعبير عن وصف المنزل بالانجليزي
How beautiful is that house that remains an eternal memory in the soul of its owner. The birds that chirp in it follow him to every place he goes, and the sun that overlooks this house every day shines in his soul whenever he remembers it. The house is the most beautiful and precious place for a person to live in, no matter how described or detailed it is. He will feel that words are few and do not give him his due, even though it may be like any house, but its owner sees it as different from all houses, and it still has a special place in himself.
ترجمة خاتمة تعبير عن وصف المنزل إلى اللغة العربية
فما أجمل ذلك المنزل الذي يبقى ذكرى خالدة في نفس صاحبه إلى الأبد، تلاحقه الطيور التي غردت فيه ذات يوم إلى كل مكان يذهب إليه، والشمس التي تطل على هذا المنزل كل يوم تشرق في نفسه كلما تذكره، إنَّ المنزل هو أجمل وأغلى مكان يعيش في الإنسان، ومهما وصف وفصل سوف يشعر أن الكلام قليل ولا يعطيه حقه، رغم أنَّه قد يكون مثل أي منزل، ولكن صاحبه يراه مختلفًا عن كل المنازل، ويبقى له مكانة خاصة في نفسه.

